
 

Protokoll årsmöte Grönslätts Intresseförening 2021-07-17 

Närvarande representanter för följande tomter:  

7001, 7002, 7003, 7008, 7010, 7017, 7018, 7019, 7023, 7024, 7026, 7027, 7031, 7032, 7033, 

7034, 7037, 7038, 7039, 7040, 7041, 7042, 7044, 7047, 7048, 7049, 7050, 7051, 7054, 7056, 

7057, 7059, 7063, 7067, 7071, 7072, 7077, 7078, 7091, 7092, 7095, 7097, 7099, 7102, 7104, 

7107, 7110, 7111, 7113, 7114, 7118, 7122, 7135, 7137, 7139, 7140, 7142, 7144, 7146, 7147, 

7148, 7149, 7150, 7151, 7152, 7153, 7156/7157, 7159, 7163 

1. Mötet förklarades öppnat av ordförande Ronny Anderberg. 

2. Till mötets ordförande valdes Karin Sällström. 

3. Dagordningen fastställdes. 

4. Röstlängden justerades genom avprickning vid ankomst. 

5. Mötet befanns stadgeenligt utlyst. 

6. Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Clary Bergqvist och 

Thorsten Jakobsson.  

7. Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2020-06-01 – 2021-05-31 

föredrogs av föreningens ordförande Ronny Anderberg. 

En medlemsavgift ej betald, lämnas till Kronofogden.  

El och vatten installerat i röda boden i hamnen, vattnet tillgängligt kl 7-22. 

Hjärtstartare installerad i röda boden i hamnen, utbildning sker den 29/7 kl 11.00. 

Ny ramp med räcke för badbryggan utbytt. Grillplats försedd med betongplatta och 

flyttad närmare båthamnen.  

Vattenförbrukningen fortsatt relativ hög, borde minskat då ett flertal anslutit sig till 

nya vattennätet. 

Covid19 förhindrade gemensamma firanden även detta år. 

Boken om Grönslätts historia har delats ut under året och för de som inte hämtat den 

finns den hos Inger Ericsson och Ronny Anderberg.  

Nyheter och information har kommunicerats via www.gronslatt.com och via mail 

kontinuerligt under året. Intresseföreningens Facebook-sida har fått många nya 

medlemmar under året.  

Röjning av allmänningar har fortgått under året och fler sjuka almar har tagits bort. 

Motionsanläggningen är mycket uppskattad. Den har besiktigats med mindre 

anmärkningar som åtgärdats. Ytterligare förbättringar av anläggningen sker nästa år. 

8. Ekonomisk redogörelse för verksamhetsåret 2020-06-01 - 2021-05-31 redovisades av 

kassören Åsa Gustafsson. Resultaträkning med kommentarer samt balansräkning per 

2021-05-31 redovisades. Årets främsta aktiviteter har varit; röjning av allmänningar, 

kostnad för boken om Grönslätt, elanslutning hamnen, lån som efterskänkts till 

hamnföreningen, underhåll av vägar och badvik. 

Årets resultat slutade med negativt resultat – 304 262 kronor (budgeterat – 292 400) 

http://www.gronslatt.com/


Årsmötet godkände förvaltningsberättelse samt den ekonomiska redogörelsen. 

9. Revisionsberättelsen redovisades av revisor Thomas Gustavsson. Inga anmärkningar. 

10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret  

2020-06-01 - 2021-05-31. 

11. Årsmötet fastslog ersättning för ospecificerade utlägg till styrelseledamöter och 

revisorer samt eventuella övriga funktionärer. Arvode till styrelse och festkommitté 

förblir desamma som tidigare år. 

12. Styrelseordförande Ronny Anderberg redovisade bakgrunden till varför vi anser att vi 

ska betala anslutningsavgift för avlopp enligt 2020 års taxa.  I korthet gäller det avtal 

som varje tomtägare i mars 2019 signerat och skickat till Sölvesborg Energi gällande 

anslutning till kommunens VA-system där anslutning ska ske när förbindelsepunkten 

är klar att kopplas in. Hela Grönslätt var klar för anslutning september 2020 och 

därför bör taxan för 2020 gälla. I tvisten med Sölvesborg Energi och deras jurister har 

vi tagit hjälp av jurist Fredrik Sandgren. Även om vi har ett avtal som enl vår jurist är 

giltigt, är det ingen garanti att vi kan vinna den här tvisten och de 30 000 kronor per 

tomt som det gäller. De medlemmar som kommer att bestrida fakturan på 2021 års 

taxa behöver gå samman och underteckna avtal med juristen Fredrik Sandgren. 

Thomas Gustafsson har tagit fram ett formulär som alla kan använda vid bestridande 

av fakturan och som skickas till Sölvesborg Energi. Styrelsen distribuerar detsamma 

till medlemmarna. 

13. Lars Norgren redovisade från arbetsgruppens bevakning av Stiby 28:1.  

Ny detaljplan är godkänd vilken vi har överklagat. Övre delen av Grönslätt kommer då 

att bebyggas vilket gör att det blir en nästan stadsliknande bebyggelse som blir 

grannfastigheter till Grönslätts översta hus. En smal korridor är planerad mellan vårt 

område och den nya bebyggelsen. Risk för att biotoper kommer att försvinna efter 

markarbeten slutförts. Ronny Anderberg har överklagat till Miljödomstolen i Växjö 

vilka ifrågasätter vår rätt till överklagan då vi inte är en miljöorganisation. Vi avvaktar 

ytterligare respons från dem då vi påpekat att vi överklagat i form av grannar. Budget 

för arbetsgruppens fortsatta agerande; 5 000 kronor.  

14. Föreningens ordförande Ronny Anderberg presenterade föreningens 

verksamhetsplan för 2021-06-01 - 2022-05-31.  

Underhåll av föreningens vattenledningsnät som längst till årsskiftet. 

Arbeta för att anslutningsavgift för avlopp ska vara enl 2020 års taxa. 

Installation av vattenmätarbrunn vid dansbanan. 

Bevaka överklagandet till miljödomstolen för Stiby 28:1. 

Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

15. Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget. Hon föreslog oförändrad 

årsavgift till 2 300 kronor per tomt. Föreslogs en extra avgift på 500 kronor per tomt , 

totalt 75 000 kronor, om ytterligare kostnader för juristarvoden blir nödvändiga. 

Budgetförslaget godkändes. 

16. Till styrelsens ordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Ronny 

Anderberg. 

17. Till vice ordförande på två år omvaldes Lars-Erik Johansson. 

18. Sekreterare Lena Nilsson har ett år kvar. 



19. Till kassör på två år omvaldes Åsa Gustafsson. 

20. Styrelseledamot Per-Inge Lennartsson har ett år kvar. 

21. Till styrelsesuppleanter på ett år omvaldes Staffan Olsson och Thomas Andersson. 

22. Till valberedningskommitté på ett år omvaldes Inger Falck , Mikael Juhlin (omval), 

Ing-Mari Hultberg (nyval), Margareta Melin, suppleant (omval) 

23. Till revisorer på ett år omvaldes Thomas Gustafsson och Hans Axler. 

Som revisorssuppleant på ett år omvaldes Christer Bengtsson. 

24. Till festkommitté på ett år omvaldes Clary Bergqvist, sammankallande, Rolf Åström 

och Martin Hallgren, suppleant. 

25. Till representant i Kalvhagsvägens (Stiby) vägförening på ett år omvaldes Thorsten 

Jakobsson samt en ledamot ur styrelsen som utses senare. 

26. Styrelsen föreslår att föreningens dricksvattennät stängs senast vid årsskiftet men 

helst tidigare. I oktober kommer Ronny Anderberg begära en lista från Sölvesborg 

Energi på antalet anslutna till VA-systemet. De som är åretruntboende kontaktas då 

för tidplan av stängningen. Årsmötet godkände styrelsens förslag. 

Inga motioner inkomna från föreningsmedlemmar. 

27. Förslag av stadgeändring av §10 ”år innan skottår” tas bort. 

Årsmötet godkände förslaget till 100% (nödvändigt med minst 75%) 

28. Kommitté för revision av stadgarna tillsattes där minst 5 personer ska ingå varav max 

2 personer ur styrelsen; Per-Erik Persson, Monica Schmidt och Thomas Gustafsson 

valdes. Ytterligare 2 att utses ur styrelsen senare där sammankallande ingår. 

29. Övrigt 

Som tidigare nämnts finns boken om Grönslätts historia att hämta hos Inger Ericsson 

och Ronny Anderberg.  

För snöskottning av områdets vägar utför Erik Liljedahl detta vid behov. 

Respektive entreprenör ansvarar för att återställa de områden för mellanlagring som 

använts på området. 

Påtalades att det är viktigt att respektive tomtägare röjer utanför sin tomt så att 

utrycknings- och sophämtningsfordon kan komma fram.  

30. Ordförande tackade styrelsen för gott samarbete och årsmötesdeltagarna för visat 

intresse och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet                              Justeras 

 

 

----------------------  -------------------------- ----------------------------- 

Lena Nilsson  Clary Bergqvist Thorsten Jakobsson

   


